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HafRe

Bij mijn weten is er geen separaat coronagerelateerd integriteitsbeleid. Wel het normale integriteiisbeleid dat gewoon van

toepassing is gebleven in coronatiijd.
Je zou nog kunnen checken bij PG/PDC en GMT of er in de eerste fase nog bijzondere aandacht is geweest over het lobbyen. Bv

rondom aanbiedingen van hulpmiddelen destijds zijn wellicht allerlei aanbiedingen gedaan.
Maar goed daar is geen nieuw beleid voor gemaakt zover ik weet.

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 25 11 VX | Den Haag

Mobiel: IEEE© minvws.nl

vor: HEL.IB (ED)EERi>Verzonden: donderdag 25 maart 2021 19:48

aan: | BEN BE BE 4 SREB @ minvws.nl>

Onderwerp: Vraag vanuit Europese Commissie | FW: integriteitsbeleid en COVID 19

Urgentie: Hoog

Bestel Ril

Zie onderstaande vraag die we indirect vanuit de Europese Commissie hebben ontvangen. We hebben bij mijn weten geen

specifiek integriteitsbeleid inzake corona, wel is er een paar keer aandacht voor gevraagd (veelal mondeling). Het kan natuurlijk
zijn dat er bij de onderdelen wel specifiek beleid is gemaakt. Dat kan ik bij de lokale integriteitscodrdinatoren gaan uitvragen.

Kun jij inschatten of we verder nog moeten afstemmen binnen de organisatie voordat ik een antwoord geef?

Groeten, ENE

Van:BE rijksoverheid.nl>

Verzonden: donderdag 25 maart 2021 17:01

@minvenj.nl>

EEET© minbzkonl>
Onderwerp: FW: integriteitsbeleid en COVID 19

Urgentie: Hoog

Ik heb de onderstaande vraag van de Europese Commissie (i.h.k.v. Rule of Law report) gekregen van onze internationale

afdeling. Er is een vraag over Covid-19 met betrekking tot lobbyen en draaideurconstructies. ik meen me te herinneren

dat jij dit onderwerp tijdens het IPIM hebt opgebracht. Zouden jullie BZK op 30 maart van input kunnen voorzien of in contact

kunnen brengen met collega’s die dit wel kunnen? We zijn ons bewust dat de deadline kort is, excuus daarvoor maar het zou ons

enorm helpen. De antwoorden kunnen naar mijn collee [EREI ©)

Question 14

In the COVID-19 context, has the pandemic had any effect on lobbying practices or on revolving doors, affecting specific sectors,

in your view? Have any mitigating measures been taken by the government in this regard and what needs to be done to address

the pandemic-specific risks, in your view?

EE
groet,
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Vanochtend hadden we het online virtuele landenbezoek gehad met de Europese Commissie over het aankomende

rechtsstaatrapport 2021. Zoals je weet heeft de CIE een aantal vragen aan NL gesteld, waaronder over het

integriteitsframework. Ik had al eerder met je gehad over de COVID-19 vraag. Het was te kort dag om daar goed antwoord op te

krijgen. We hebben dan ook onderstaand antwoord gegeven.

Question 14

In the COVID-19 context, has the pandemic had any effect on lobbying practices or on revolving doors, affecting specific sectors,

in your view? Have any mitigating measures been taken by the government in this regard and what needs to be done to address

the pandemic-specific risks, in your view?

Answer:

Unfortunately, we have not been able to answer these questions in time. We'll need the view of other ministries regarding these

questions. We will do our best to send the answers to you as soon as possible.

Inmiddels hebben we tot dinsdag 30 maart gekregen om een antwoord na te sturen. Ik heb nu een verzoek. Zou je aub met je

integriteitcollega’s (van ieder geval VWS en J&V) kunnen kijken naar reactie op deze vraag?

Het kan in de trant zijn dat we geen signalen hebben dat COVID-19 context effect heeft op het integriteitsbeleid, zoals mbt

lobby/draaideur, of op specifieke sectoren. Mbt maatregelen kan ik mij voorstellen dat er aangegeven wordt dat er geen

specifiek beleid is vanuit de overheid, maar dat dit vanuit generiek beleid wel in de gaten wordt gehouden. Je ziet het, ik

probeer te helpen bij een antwoord, maar laat het graag aan de experts over;-)

Zou je mij aub vanuit jullie beleidsexpertise hier op verder kunnen helpen? Ik hoor het graag. Alvast veel dank.


